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skriftlig besvarelse 
 

 

 

Til justitsministeren den 15. marts 2005 af: 

Morten Messerschmidt (DF): 

»Vil ministeren redegøre for, hvor stor en procentvis andel af den vedtagne lov-

givning, som igennem folketingssamlingerne siden 1973 har været resultatet af 

EU-direktiver?« 

(Spm. nr. S 297 (2. samling)). 

 

Begrundelse 

Spørgeren ønsker udviklingen i antallet af lovforslag, der er begrundet i direk-

tiver fra EF/EU belyst. Hvis ikke ministeriet umiddelbart er i besiddelse af op-

lysningerne for de enkelte folketingsår, vil spørgeren være tilfreds med en op-

gørelse for enkelte folketingsår f.eks. 1974-75, 1979-80, 1984-85, 1989-90, 1994-99, 

1999-00 og 2003-04. 

 

Spørgsmålet er stillet i henhold til forretningsordenens § 20. Spørgeren udbeder 

sig skriftligt svar, der bedes tilstillet Folketingets Lovsekretariat i 80 eksempla-

rer. I svaret bedes anført spørgsmålets nummer.   

 

Svaret bedes endvidere sendt elektronisk til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

Spørgsmålet bedes besvaret senest den 6. april 2005. 
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